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Onderwerp:  Voordracht 59 Legesverordening en tarieventabel 
                        2021 

De commissie Economie, Financiën en Bestuur adviseert om de Statenvoordracht als hamerstuk te agenderen 
voor de PS-vergadering van 14 december  2020. 
Voor de gemaakte opmerkingen zie hieronder het uittreksel uit het conceptverslag van de commissie 
Economie, Financiën en Bestuur van 30 november 2020. 

5.a. Financiën: Voordracht Legesverordening 2021 en tarieventabel 2021
Dhr. Heijnen (CDA) constateert dat de kosten van een aantal onderdelen fors verhoogd worden. Gebeurt dit 
vanwege het streven naar kostendekkendheid of zijn er andere redenen? Is overwogen om de kosten meer 
geleidelijk te laten stijgen dan in een keer bijvoorbeeld met 500%?

Mw. Bezaan (PVV) sluit zich aan bij het CDA. Wat is de oorzaak van de extreme stijgingen? 

Mw. Kapitein (D66) vindt het een hamerstuk, want de kostendekkendheid van leges wordt ondersteund. Bij 
een aantal vergunningen leidt dit zelfs tot verlaging van leges. Het voorstel van GS voor het mogelijk heffen 
van leges voor milieuvergunningen in 2021 wordt afgewacht.

Dhr. Klein (CU) ondersteunt de kostendekkendheid van leges. Zijn de kosten voor het wadlopen afgestemd 
met andere provincies? 

Ines Kostiç (PvdD) verzoekt GS de mogelijkheden in kaart te brengen om korting te verlenen op zogenaamde 
groene leges voor projecten die een bijdrage leveren aan maatschappelijke doelen, dierenwelzijn, circulariteit, 
waterkwaliteit, etc. Graag een voorstel van GS voor een gelijksoortig beleid als de gemeente Enschede 
hanteert om een impuls te geven aan duurzaamheid.  

Dhr. Hartog (VVD) ondersteunt de kostendekkendheid van leges, want dat biedt ook een sturingsinstrument 
met het oog op de efficiency van de organisatie. In het eerste kwartaal 2021 wordt besloten of er wel of geen 
leges worden geheven op milieuvergunningen. Graag een toelichting.

Gedeputeerde Pels constateert dat de kostendekkendheid leidt tot zowel hogere als lagere leges. Hiermee 
wordt de efficiency vergroot omdat er meer inzicht ontstaat in de werkzaamheden van derden en omdat het 
gesprek kan worden aangegaan met de OD over haar activiteiten. Dit verklaart mede de grote stijgingen, met 
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name die onder punt 3 omdat hier flinke gaten moeten worden gedicht. Dit is een eerste stap naar 
kostendekkendheid, maar de totale verhoging is over een aantal jaren verdeeld. De vergunningen voor het 
wadlopen zijn afgestemd met Groningen en Friesland (de vergunningverlener). Er vindt momenteel onderzoek 
plaats naar het heffen van leges voor milieuvergunningen, ook binnen IPO, aangezien er landelijk afstemming 
moet plaatsvinden om grote interprovinciale verschillen te voorkomen. De resultaten van dit gesprek worden 
afgewacht. Voor het plaatsen van zonnepanelen worden geen leges gevraagd, dit is een voorbeeld van een 
korting op groene leges en gericht op het bevorderen van duurzaamheid. De PvdD wordt verzocht om een 
concreet voorstel voor te leggen, aangezien het verzoek nu erg breed is. Daarna kan het gesprek worden 
aangegaan. 

Ines Kostiç (PvdD) verzoekt GS om de mogelijkheden na te gaan van het toepassen van groene leges op 
duurzame beleidsterreinen, zoals in het kader van natuurinclusiviteit en klimaat. 

Gedeputeerde Pels meldt dat er een politieke afweging nodig is over de inzet van een specifiek instrument, 
waarvoor GS wel informatie kunnen aandragen, maar PS nemen hierover een besluit. 

Ines Kostiç (PvdD) zal haar vraag schriftelijk aan GS voorleggen. 

De voorzitter constateert dat de voordracht als hamerstuk wordt doorgeleid naar PS.


